



A D R K / ADRK World Family

Judges Seminar 26.06.2016, Dessau, Germany

Anton Toni Spindler©2016_ATS

Richter~Judges Seminar ADRK World Family **Klubsiegerzuchtschau 26.08.2016**

- Datum~Date:** 26.08.2016 / 16:30 / Friday~Freitag (approximately, after the Show)
- Seminar Ort ~ Location:** Flugplatzgelände, Alte Landebahn, 06846 Dessau-Roßlau
- Teilnehmer~Participants:** Judges and Representatives of the ADRK World Family
- Seminar Leiter:** Anton Spindler, ADRK World Family + foreign affairs coordinator

Dear Friends of the ADRK World Family,

On behalf of the ADRK board we cordially invite all judges of our worldwide cooperation family to the next judges seminar.

Seminar will be done by Toni Spindler in his function as member of ADRK sport and training committee as well as confirmed breed teaching judge (ADRK + VDH), Körmeister and working judge and ADRK World Family + foreign affairs coordinator. The seminar will be held simultaneously in German and English.

Please send us your entry / participants as soon as possible.

Thank you.

We look forward to warm welcome all the judges of the ADRK WORLD FAMILY.

Liebe Freunde ADRK World Family,

im Namen des ADRK-Vorstandes laden wir die Zucht- und Leistungsrichter unserer weltweiten Kooperations-Familie zum nächsten Richterseminar herzlich ein.

Seminarleiter ist Toni Spindler in seiner Funktion als Mitglied des ADRK Ausbildungsausschuss und gemeldeter Zuchtlehrrichter (ADRK + VDH), Körmeister und Leistungsrichter, ADRK-Verantwortlicher für Weltfamilie und Auslandsangelegenheiten. Das Seminar wird simultan in Deutsch und Englisch abgehalten.

Bitte melden Sie uns Ihre Teilnehmer baldmöglichst.

Vielen Dank.

Wir freuen uns auf Ihr Kommen und Ihre Teilnahme im Namen der ADRK WORLD FAMILY.

Anton Toni Spindler, 05.07.2016